

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-03-06

Tid: 12.00–13.00

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN
VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND
KASSÖR: JOHAN AXELSSON
SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON
LEDAMOT: JOHAN GILL
ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON
ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK: SOFIA GUNNARSSON
ORDFÖRANDE SNF: NIKLAS JAKOBSSON
LEDAMOT FOC: ANTON WAHNSTRÖM
ORDFÖRANDE FARM: JOAKIM OLSSON

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

Den 14/3 blir det ET-raj med karaoke. Innan dess skall man ha ett möte med H6 om kommande samarbete under CM i Gasque. Foten skall också på NU-möte.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

DP skall ha aspdup.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK har varit på MoS-möte och ingen av de sektioner som närvarade då använder sig av lottningsystem för att skapa phaddergrupper. TM kommer inte heller få några pengar första året vilket kommer göra det svårt med duggor, extra lokaler osv.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF kan nu meddela att ingen behöver göra om laborationerna i programmeringstekniken numera. Innan var det endast sagt att studenter som börjat i år eller senare skall arbeta efter det nya systemet och därmed inte behöva göra om.

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC

Foc har nu ordnat så att det går att betala med 10:or i Lord of the Rings-flippet.

§ 7 RAPPOR FRÅN FARM

FARM har haft sin årliga skridskodag tillsammans med FIF och Vattenfall och även i år blev den lyckad. De kommer skicka ut mail till alla F:arna om den kommande CERN-resan och biljetterna kommer säljas på Focus under två dagar, en dag i läsvecka 1 och en i läsvecka 2.

§ 8 RAPPOR FRÅN KÄRNSTYRET

F-styret har knåpat ihop ett aspschema inför kommande aspning. De har också gjort ett utkast till kontrakt för alla sektionsaktiva och phaddergruppschefer.

§ 9 KYL OCH FRYS PÅ FOCUS

Matrester i kylarna på Focus blir snabbt dåliga och därför skall de bara få vara kvar i tre dagar innan de blir allmänt gods. Det kommer sättas upp lappar om detta.

§ 10 SEKTIONSAKTIVAKONTRAKT

För få har hunnit läsa igenom utkastet så vi bordlägger frågan till nästa möte.

§ 11 SKYDDSOMBUD

Staffan Wranne och Linus har satt ihop en undersökning angående den psykosocialmiljön på F. Undersökningen kommer läggas upp på Ftek och mailas ut till alla studenter.

§ 12 REPRESENTANT I PROGRAMRÅDET FÖR TM

Håkan Andreasson vill att vi skall vara representerade i programrådet för utbildningen i teknisk matematik. Han vill ha en representant från F och en från I vilket är de utbildningar som TM-studenterna kommer att samläsa mest med. Vi väljer att skicka SNF:s ordförande. Eventuellt kommer vi även skicka SNF:s vice ordförande.

§ 13 SKYDDSRUMMET

Nu är det återigen oordning i skyddsrummet. Anton behöver flytta på saker varje gång han skall hämta läsk för att fylla på Focumaten. Vi skall be F-spexet att hålla bättre ordning på sina saker.

§ 14 DRAGOS CUP

FIF vill maila ut information om Dragos Cup till alla sektionens studenter, men det kommer vi inte att tillåta.

§ 15 NÄSTA ÅR

Vi kommer ha aspmöte för Kärnstyret på måndag i läsvecka 1. De flesta i årets F-styre är inte sugna på att sitta kvar ett år till även om det hade varit bra med lite kontinuitet.

§ 16 VÄRMESKÅPEN

F6 fick betala 900 kr för att laga värmeskåpen med nya sladdar. Vi bestämmer att de skall skicka mellanskillnaden mellan sin inkomst från uthyrningen och reparationskostnaden till Styret och så står vi för resten då skåpen faktiskt tillhör sektionen och inte F6.

§ 17 NÄSTA MÖTE

Nästa möte hålls efter tentorna, påsken och omtentaveckan, d.v.s. torsdagen den 3 april.

§ 18 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren
Ordförande

Jakob Andersson
Sekreterare